
Bestyrelsesmøde Tritonparken 17.11.2010 – beslutningsreferat 

Deltagere: Erik, Jørgen, Arne, Gitte (referent) 

 

Dagsorden: 

1. Kommentar til sidste referat. 

2. Snerydning og diskutere det tilbud vi har fået. 

3. Finde en dato til generalforsamling. 

4. Parkering på fælles arealerne. 

5. Udskiftning af gamle buske i bælterne ved p-pladserne. 

6. De små torve og trekanter, (kan vi gøre dem mere attraktive og indbydende)  

7. Hjemmeside, noget nyt der skal med eller kommentar. 

8. Eventuelt. 

 

Ad 1 

Ingen kommentarer. 

 

Ad 2 

Vi har modtaget tilbud fra 2 entreprenører. Vi har valgt tilbuddet fra Entreprenør Søren J. Johansen, 

Klarup. 

 

Ad 3 

Arne undersøger, om vi kan leje salen på plejehjemmet den 11. februar, alternativt den 18. februar. 

Arne bestiller det sædvanlige oste/pølsebord, når vi ved, hvor mange der deltager i 

generalforsamlingen. 

 

Ad 4 

Vi gør beboerne opmærksomme på, at det ikke er tilladt at benytter de grønne fællesarealer til 

parkering af biler og trailere. 

 

Ad 5 

Behandles på næste bestyrelsesmøde 



Ad 6 

Behandles på næste bestyrelsesmøde 

 

Ad 7 

Ej behandlet 

 

Ad 8 

En beboer har spurgt om tag på udestuer skal være opalhvide. Det skal de ikke, de må gerne være af 

glas, som beboeren har ønsket. 

 

Nogle unge beboere har spurgt til muligheden for at få lov til at stille et festtelt op på tennisbanen 

nytårsaften. Bestyrelsen besluttede at tillade dette, under forudsætning af at der er et passende 

antal forældre, som vil skrive under på, at de vil stille sig til rådighed med nødvendig hjælp, og at der 

er ryddet op senest søndag den 2. januar kl. 14.00. Gitte udarbejder en samarbejdsaftale med de 

unge mennesker. 

 

Næste bestyrelsesmøde bliver den 12. januar 2011 hos Arne. 

 

 

 

 

 

 

  

 


